

[Online-Version](#)



scroll down for english version

TANZ*HOTEL & AAR FESTIVAL | Theater Nestroyhof Hamakom | 21.-29.6.2023

Tanz*Hotel lädt zur ersten Ausgabe seines neuen **Crossover Festivals** ins Theater Nestroyhof Hamakom! A sechs Tagen wird ein Programm aus den aktuellen T*H Eigen- u. Koproduktionen sowie Gastperformances präsentiert.

Den Auftakt am 21. u. 23.6. bilden die **Uraufführungen** Bert Gstettners neuer Choreografie „B*BEPPU“ (1 Teil der Tis*Natures Trilogie) für die T*H Cie. sowie „_allochthon“ - Andrea Nagls Solo-Tanz zu Karlheinz E Musik und die Performance „Materialstudie: Papier und Metall“ von Lux Flux Inge Kaindlstorfer (Tanz) und Elisabeth Flunger (Musik). [Tickets >>>](#)

Im zweiten Block am 24. u. 25.6. liegt der künstlerische **Blick auf Fernost**, mit zwei Butoh-Tanz Performances „Ringoism“ von DaniMayu und „Kagebra“ von Will Lopes sowie dem Martial Arts - Stück „Ko Atem“ von und mit Florian Feit. [Tickets >>>](#)

Das dritte Highlight bildet das „**Best of AAR**“ aus den beiden letzten Terms 20 & 21 des T*H Residenzproj Artist At Resort: Am 27. u. 28.6. „Still talking to you“ von Viviane Tanzmeister weiters am 27.6. Sara Wilnauers „Into Pieces“ und am 28.6. „Forthcoming“ von Nikola Majtanova & Marcin Denkiewicz zur Musil von Xavier Weydert. [Tickets >>>](#)

Empfehlung: Festival-Pass für 2 oder 3 Theaterabende, buchbar unter ticket@hamakom.at

[T*H & AAR FESTIVAL >>>](#)

AAR TERM 22 (Zeitraum 09-11/2023) | Residenz-Ausschreibung Abgabefrist 22.6.2023

KünstlerInnen mit neu auszuarbeitenden Projekten, sind eingeladen sich für eine bis zu 9 Wochen dauernde Residenz im zweiten Halbjahr 2023 zu bewerben. Erwünscht sind künstlerische Formate die zeitgenössische/n Tanz, Choreografie oder Performance als Ausgangspunkt haben. Einreichfrist für Bewerbungen ist der 22.6.2023.

Start der Residenz mit Ende August 2023 | Finale Werkschau 3.-5.11.2023

Begleitet werden die TeilnehmerInnen dramaturgisch/choreografisch von einem MentorInnen-Trio unter d Leitung von Choreograf und AAR-Initiator Bert Gstettner. 3-4 Projekte werden ausgewählt. Bewerbung mit Projektbeschreibung samt Werkliste, Referenzen, Videolinks an: office@tanzhotel.at

[AAR AUSSCHREIBUNG >>>](#)

TANZ*HOTEL & AAR FESTIVAL | Theater Nestroyhof Hamakom | 21.-29.6.2023

Tanz*Hotel invites you to the first edition of its new **crossover festival** at the Theater Nestroyhof Hamakom. On six days new choreographies as well as co-productions and guest performances will be presented.

The festival kicks off on June 21 and 23 with the **premieres** of Bert Gstettner's new choreography "B*BEPPU" (first part of Tis*Natures Trilogy) for T*H Cie. and Andrea Nagl's solo choreography "_allochthon" with music by Karlheinz Essl together with the performance "Materialstudie: Papier und Metall" by Lux Flux - Irina Kaindlstorfer (Dance) and Elisabeth Flunger (Music). [Tickets >>>](#)

Within the second block on June 24 and 25 the focus is on the artistic approach of the **Far East** in two Burlesque Performances „Ringoism“ by DaniMayu and „Kagebara“ by Will Lopes as well as in the Martial Arts piece "Kokyū - Atem" by Florian Feit. [Tickets >>>](#)

Another highlight is "**Best of AAR**" from the last two Terms 20 & 21 of the T*H residency project Artist At Resort: on both days Viviane Tanzmeister will show "Still Talking To You", on June 27 with Sara Wilnauer's "Pieces" and on June 28 with "Forthcoming" by Nikola Majtanova, Marcin Denkiewicz and the music of Xavi Weydert. [Tickets >>>](#)

Recommendation: Festival pass for 2 or 3 evenings, for booking, contact ticket@hamakom.at

[T*H & AAR FESTIVAL >>>](#)

AAR TERM 22 (duration 09-11/2023) | Call for applications deadline June 22, 2023

Artists with new projects are invited to apply for a residency, which lasts up to 9 weeks long, in the second half of 2023. All forms of contemporary dance, choreography or performance are welcome. Application deadline June 22, 2023.

Residency period starts by the end of August 2023 | Final showcase and presentations Nov 3-5, 2023

The participants will be accompanied dramaturgically/choreographically by a trio of mentors under the direction of choreographer and AAR initiator Bert Gstettner. 3-4 projects are selected. Please send your application with a short description of the project, references and video links to: office@tanzhotel.at

[AAR OPEN CALL >>>](#)

T*H supported by WienKultur, Bildrecht. AAR by Leopoldstadt, bmkoes



Kontakt

www.tanzhotel.at | office@tanzhotel.at | [facebook](#) | [Google Maps](#)

Dies ist eine Information des Labels Tanz*Hotel über zeitgenössische Tanztheater-Produktion, Kursangebot und Studionutzung.
This is an information about contemporary dance-production, dance-classes and studio rental offered by the label Tanz*Hotel.

TANZ*HOTEL / ART*ACT KUNSTVEREIN

Zirkusgasse 35, 1020 Wien

ZVR-Zahl: 457265633 | UID-Nr: ATU56791813